



China M&A Round-Up

中国并购简报

Issue Highlights

(本期要闻)

- [Itochu to buy shares in Bosideng International](#)
伊藤忠200亿日元入股波司登
加强在华业务
- [Double Crane Pharma to acquire Saike Pharma for \\$605 mln](#)
华润双鹤逾37亿元收购华润赛科

Trends to Watch
Outbound M&A
Inbound M&A
Domestic M&A and
Industry Consolidation
Dbriefs Webcasts
China-Related Reports

并购趋势
中资对外并购
外资对内并购
中国国内并购
中国相关网络广播
其它中国相关报告

Trends to Watch (并购趋势)

[Tariffs reduced to spur consumption](#), ChinaDaily, 04/29/2015

中国国务院拟降低多种消费品进口关税 · 以刺激经济增长, 新浪财经, 2015年04月29日

Outbound M&A from China (中资对外并购)

Energy & Resources (能源与资源行业)

Shandong acquires Tonkolili iron-ore mine from African Minerals, Mining Weekly, 04/20/2015

山东钢铁获得非洲铁矿项目全部股权, 欧浦钢网, 2015年04月20日

Inbound M&A into China (外资对内并购)

Consumer Products (消费品行业)

Itochu to buy shares in Bosideng International, 4-traders, 04/24/2015

伊藤忠200亿日元入股波司登 加强在华业务, 凤凰财经, 2015年04月24日

China Domestic M&A and Industry Consolidation (中国国内并购)

Financial Services (全球金融服务行业)

Bohai Leasing to raise CNY 16 bln, half for aircraft leasing, 4-traders, 04/20/2015

渤海租赁拟定增募资160亿拓展主业, 上海证券报, 2015年04月20日

Manufacturing (制造行业)

Petroasian Energy buys LNG businesses at HK\$950 mln, 4-traders, 04/24/2015

Jinshan Development to buy Huajiu Spoke for CNY 535 mln, 4-traders, 04/21/2015

中亚能源斥9.5亿元收购液化天然气公司业务权益, 中金在线, 2015年04月24日

金山开发收购华久辐条, 北京证券网, 2015年04月21日

Technology, Media & Telecommunications (科技、传媒与电信行业)

Guangdong Fenghua Adv Tech Hldg wholly acquires Netron Soft-Tech, 4-traders, 04/24/2015

Motion announces agreement to acquire Shannon Systems, Nasdaq, 04/24/2015

Jiangsu Hoperun Software Hoperun to acquire 100% of UISF Tech, 4-traders, 04/22/2015

Alibaba Pictures acquires cinema-ticketing software provider Yueke for \$134 Million, Forbes, 04/21/2015

Guangdong Shenglu wholly acquires HengDian Electronic, 4-traders, 04/21/2015

风华高科拟收购奈电科技, 搜狐新闻, 2015年04月24日

Shannon Systems宣布正式加入Silicon Motion, 比特网, 2015年04月24日

润和软件拟22亿购买北京联创智融100%股权, 证券时报, 2015年04月22日

阿里影业8.3亿元全资收购粤科软件, 中国日报, 2015年04月21日

盛路通信拟7.5亿元收购南京恒电100%股权, 飞象网, 2015年04月21日

Healthcare & Life Sciences (医疗卫生与生命科学行业)

[Yantai Dongcheng Pharmaceutical takes helm of Yunke Pharmaceutical](#), 4-traders, 04/23/2015

[Double Crane Pharma to acquire Saike Pharma for \\$605 mln](#), 4-traders, 04/20/2015

[东诚药业拟收购成都云克涉足核医学](#)，中证网，2015年04月23日

[华润双鹤逾37亿元收购华润赛科](#)，网易新闻，2015年04月20日

Energy & Resources (能源与资源行业)

[China Natural Investment buys mine construction business at HK\\$760m](#), 4-traders, 04/23/2015

[Advanced Technology & Materials to buy TLWM](#), 4-traders, 04/20/2015

[中国天然7.6亿购矿场工程承包商](#)，同花顺，2015年04月23日

[安泰科技收购钨钼龙头](#)，和讯，2015年04月20日

Consumer Products (消费品行业)

[Shunxin Agriculture to buy 70% of Qingheyuan](#), 4-traders, 04/22/2015

[时隔半年清河源估值超1倍 顺鑫农业拟11亿购70%股权](#)，凤凰财经，2015年04月22日

Dbriefs China Issues Webcasts (中国相关网络讲座)

Customs Audits in China: Are You Keeping Pace with the Latest Changes?

May 14 | 11:00 AM ET

China customs officials have been aggressive on audits in recent years, emphasizing national audits covering all affected Chinese companies within a group. How can companies prepare for the road ahead? Stay current on the latest developments relating to Chinese customs audits, and find out ways to manage associated risks when doing business in China. Join us for this complimentary webcast.

[Register now](#)

China-Related Reports (其它中国相关报告)

2015 Technology, Media & Telecommunications Predictions

With points of view built around hundreds of meetings with industry executives and commentators from around the world, as well as our proprietary programs of research with tens of thousands of consumers worldwide, our endeavor is to provide a considered point of view on key industry trends. (Deloitte China – 2015)

[Read more](#)

2015 科技、传媒和电信行业趋势预测

报告根据财务业绩、地域、产品子行业和电子商务等项目，对全球250家最大的零售商进行了分析。（德勤中国 – 2015年）

[请点击这里下载报告](#)

Related links (相关链接)

[Subscribe to China M&A Roundup](#)
[China M&A Round-up archive](#)
[Asia Pacific Dbriefs webcast series](#)
[US Chinese Services Group](#)
[Global Chinese Services Group](#)

[订阅中国并购简报](#)

[参阅更多中国并购简报](#)

[亚太地区德勤网络讲座](#)

[美国中国服务组](#)

[全球中国服务组](#)

Included are summaries of, and links to, reports of M&A transactions and related news appearing in the media. Neither the Chinese Services Group of Deloitte LLP, nor any of its affiliates or their related entities, has an opinion on the transactions listed. No guarantees are made as to the accuracy of what is reported in the media. No information herein, implied or explicit, should be perceived as an endorsement, assessment or judgment as to the propriety of the transactions by the Chinese Services Group of Deloitte LLP or any of its affiliates or related entities.

此周报中出现的任何对相关并购新闻的概括或援引（以下统称“资料”），都不能构成德勤华永会计师事务所有限公司及其任何德勤子公司、德勤隶属机构（“德勤各成员所”）提供的建议、见解或推荐意见。德勤不承担该等数据、资料或其所含信息的准确无误。此外，上述资料及854所含信息，受时间或其他相关因素所限，均按原貌提供。在此引用的任何资料，不论明示或暗示，都不能视为德勤华永会计师事务所及其成员所对并购交易的恰当性的认可、评估或判断。您及所有各方需自行承担使用该资料及其152所含信息的风险，并承担使用该数据及其所含信息所导致的全部责任和义务（包括但不限于疏忽行为所致）

[Deloitte.com](#) | [Manage email preferences](#) | [Legal](#) | [Privacy](#)



30 Rockefeller Plaza
New York, NY 10112-0015
United States



Official Professional Services Sponsor

Professional Services means audit, tax, consulting and financial advisory services.

About Deloitte

Deloitte refers to one or more of Deloitte Touche Tohmatsu Limited, a UK private company limited by guarantee (“DTTL”), its network of member firms, and their related entities. DTTL and each of its member firms are legally separate and independent entities. DTTL (also referred to as “Deloitte Global”) does not provide services to clients. Please see www.deloitte.com/about for a detailed description of DTTL and its member firms. Please see www.deloitte.com/us/about for a detailed description of the legal structure of Deloitte LLP and its subsidiaries. Certain services may not be available to attest clients under the rules and regulations of public accounting.

Copyright © 2015 Deloitte Development LLC. All rights reserved.
36 USC 220506
Member of Deloitte Touche Tohmatsu Limited